
 

ZÁPIS Z 94. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY FILOZOFICKÉ 
UNIVERZITY PARDUBICE, KONANÉHO HYBRIDNÍ FORMOU PREZENČNĚ A ONLINE 

PŘES MS TEAMS DNE 6. 12. 2021 

 

Přítomni: dr. Hanulík,doc. Jinek, Mgr. Keplová, dr. Kouba,  dr. Pacovská, dr. Pató,  dr, 
Synková,  Mgr. Vávra, Mgr. Matyášová 
 
Omluveni: dr. Stoklasová, Mgr. Haňka, doc. Macková 

Nepřítomen: Mgr. Valchař, Bc. Bureš, dr. Cibik 

Hosté:  doc. Kubeš, dr. Reimannová,  dr. Říha 

Na začátku zasedání bylo přítomno  8 zvolených senátorů.  

 

Program: 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 
2. Schválení programu jednání 
3. Informace o práci předsednictva (komunikace s dalšími fakultními senáty) 
4. Různé 

 

1. Zahájení a jmenování skrutátora 

Předsedkyně AS FF UPa Mgr. Keplová ve 13:30 hodin zahájila zasedání senátu, přivítala 
přítomné senátorky, senátory a hosty. Pozvánka s označením data a formy zasedání byla 
senátorům předem a včas zaslána.  

Mgr. Vávra byl požádán, zda by se ujal role skrutátora.  

Hlasování:  7 PRO  0 PROTI  1 ZDRŽEL SE 

Skrutátorem se stal Mgr. Vávra 

13:45 hod. dr. Kouba připojení online  

2. Schválení programu jednání 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s programem jednání. K programu nebyly ze strany 
senátorů vzneseny připomínky. 

Hlasování: 9 PRO  0 PROTI  0 ZDRŽEL SE 

Program jednání byl schválen. 

3. Informace o práci předsednictva (komunikace s dalšími fakultními senáty) 

Předsedkyně AS FF Mgr. Keplová a dr. Pató informovaly senátory o výsledku jednání se členy 
akademických senátů ostatních fakult ve věci případných změn v jednacích řádech fakultních 
senátů – současné znění JŘ nezmiňuje možnost představování kandidátů na rektora. Závěr – 



zatím není potřeba JŘ měnit.  V této záležitosti budou oslovení senátoři za FF ve „velkém 
senátu“. 

4.Různé 

Dr. Synková – doporučuje začít co nejdříve s přípravami na dubnové volby do AS FF. Bude 
řešeno na lednovém zasedání. 

Proděkanka Reimannová přednesla podnět k zamyšlení, a to přístupnost budovy EA a budovy 
„G“ studentům imobilním a jinak hendikepovaným. Současný stav je nevyhovující. 

Následovala diskuse ve věci studentů, kteří mají nějaký zdravotní problém. 

Proděkanka Reimannová připomněla přítomným, že pravidla pro přijímání studentů s určitým 
hendikepem jsou uvedena v akreditaci příslušného studijního programu. Uchazeči vědí, zda 
je pro ně SP vhodný. 

Student, který je jakkoliv znevýhodněn, spolupracuje s pedagogicko-psychologickou 
poradnou, která provede jeho diagnostiku a upraví mu podmínky pro studium.  

Na UPa v Centru ALMA řeší problém studentů, kteří se ocitli v akutním krizovém stavu. V rámci 
FF se připravuje propagační kampaň (ing. Pražák) na podporu studentů, kteří mají tento 
problém, aby věděli, na koho se mají obrátit. Na FF je to Martina Kleinová, která pomáhá 
studentům se speciálními vzdělávacími potřebami. Výhledově tuto agendu převezme Jana 
Horáková ze studijního oddělení. 

Pro vyučující jsou pořádány kurzy a semináře zaměřené na zlepšení komunikace se studenty 
se specifickými potřebami. Vedoucí kateder byli naposledy informováni e-mailem 24. 11. 
2021 o možnosti přihlášení na seminář „Rovná práva studentů se zdravotním 
postižením“ s termíny na únor 2022. Nikdo zájem neprojevil. 

Všechny informace jsou přístupné na zaměstnaneckém intranetu. Pokud by byl zájem o 
jakékoliv školení/kurz v této věci, je možné kontaktovat přímo proděkanku pro vzdělávání dr. 
Reimannovou nebo děkanát FF. 

Proděkan Říha informoval o plánované schůzce s kvestorem ohledně případných stavebních 
úprav na budově EA, aby byl usnadněn přístup imobilním studentům. 

Do bodu různé nebyly další příspěvky. 

Předsedkyně Kateřina Keplová poděkovala přítomným za účast. Další zasedání se uskuteční 
v pondělí 10. 1. 2022 v 13:30 hodin. 

 

 

V Pardubicích 14. prosince 2021 

Mgr. Kateřina Keplová, v. r. 
předsedkyně AS FF 
 
Zapsala: B. Krpatová 
 
 


